
Kontrollkomiteen i Hedmark Skikrets – rapport for 2019 og 2020 

 

Komiteen har bestått av Atle Ruud som leder og Ole Morten Nyberg. Komiteen har hatt et 

møter med representanter fra styret og administrasjonen. 

Blant annet er følgende saker tatt opp: 

- Økonomi 

- Arbeidet i styret og komiteer 

- Skiting  

Det er gode rutiner for inndriving av fordringer og krav. Etter en god jobb siste året er 

fordringer og krav nå svært lite. 

Regnskapet viser at kretsens drift og likviditet er bra. Kontrollkomiteens leder har 

gjennomgått regnskapet med revisor.  

Styret og komiteene fungerer bra sammen med administrasjonen. Det har jevnt over vært 

bra frammøte på møtene. Gjennom 2019 og fram til pandeminedstengingen 12. mars 2020 

var det stor aktivitet i kretsen. Pga. nedstengingen har aktiviteten blitt betydelig redusert. 

Kontrollkomiteen vil rose styret, komiteer og administrasjon for den aktiviteten som tross alt 

er gjennomført siden nedstengingen. Det har vært mange og gode tilpasninger for å gi et 

best mulig tilbud. I tillegg har det vært gjennomført en rekke webinarer. 

Kontrollkomiteen har fått løpende informasjon om aktiviteten. Det har vært mange gode 

resultater, men sesongen 2020/2021 har vært sterkt preget av nedstengingen.  

Når pandemien fra høsten går over i en ny fase er det viktig at aktiviteten kommer opp på 

normalt nivå igjen. 

 

 

Løten, 5.5.2021 

 

Atle Ruud (sign.)      Ole Morten Nyberg (sign.) 

 

 

 

 

 

 


